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Styremøte Moss Tennisklubb 25.05.2023, 19:15-21:15, Klubbhuset 

Til stede:  

Fra Styret: Anfdrea Bilden, Bojan Blagojevic, Meron Kliger, Emil Melkic, Carsten Rosskamp 

Fra klubben: Branislav Sisojevic 

Fra Kontrollutvalg: Bengt Pedersen 

Fra valgkomiteen: Ole Henæs 

Fra Anleggskomiteen: Anders Tveten 

 

Fravær:  

Fra Styret: Johan Wibye 

Sak Ansvar 

1. HMS  

• Ingen spesielle hendelser Info 

2. Administrasjon/Styre  

• Status samordnet rapportering og innmelding av nytt styre 
o Nytt styre ikke godkjent, manglet styrereferat på Emil. Dette 

har blitt laget nå og Carsten sender inn på nytt 

• Mulige navn til komiteen for Kiosk & Miljø er 
- Ole tar kontakt 

• Fast baneleie 
o Fast baneleie stoppes etter kl 14:00 og en fast tid blir gjort 

tilgjengelig for strøtimebooking eller organisert aktivitet 
(hvis ikke strøtimer får ønsket etterspørsel) 

o Det forventes en del diskusjoner med medlemmer som har 
hatt en fast time i mange år det er derfor viktig med god 
kommunikasjon og forklaring. Strøtimebooking vil komme 
flere medlemmer til gode. 

• Betydelig nedgang i antall medlemmer fra forrige år 
o Viktig med rekruttering fremover og god oppfølgning 
o Rekruttering fra skolene – klubben har gjentatte ganger tatt 

kontakt med skolene men null tilbakemelding på f.eks 
prøvedag 

o SFO om høsten, klubben har konseptet klart, sendes over til 
Anders som ev kan hjelpe til med rekruttering 

o Transport/mat med tanke på trafikk til/fra Jeløy er ikke helt 
løst og kan byr på problemer 

o Viktig at vi har søkelys på god treningskvalitet slik vi får god 
tilslutning i tennisskolen og voksenkurs om høsten 

o Det tilbys forskjellige aktiviteter om sommeren, det lages en 
plan og publiseres 
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3. Anlegg  

• Elektrisk anlegg må oppgraderes, oppfyller ikke kravene 
o I første omgang må sikringsskap byttes 
o Hovedtavle må også byttes, men denne ifm ny kabel inn i 

hallen 
o Bojan innhenter kostnadsoverslag, sjekker og setter i gang 

• Nytt banedekke 
o Søknad om støtte innvilget, klubben får 600.000kr fra 

Sparebankstiftelsen 

Bojan 
 
 
 
 
Carsten 
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o Det skal hentes inn/bekreftes tilbud og så gjennomføres om 
sommeren 

o Klubben må trolig ut med ca. 200.000kr i egne midler, kan 
ev dekkes av spillemidler eller delvis momskompensasjon 
hvis regler gjør det mulig 

• Utebaner 
o Bane 2 ble klargjort i det siste liten takket iherdig innsats av 

ansatte og noen frivillige 
o Det trengs bedre planlegging neste år for å klargjøre 

utebaner, det lages et årshjul for utebaner med flere 
dugnader 

o Opplæring på hva som skal gjøres mtp skyfling/vanning – 
legges ut i sosiale medier 

o Sjekk om valsen har blitt betalt 
o Vurdere presenning for valsen. 

• Parkeringsområdet 
o Vurdere søppelskur ved innkjøring 
o Forlange at kommunen legge ny plen på omkjøringsveien 
o Vi fikk tilbakemelding fra entreprenøren at dem vil asfaltere 

hele området på nytt (fordi dem har brukt klubbens tomt for 
mellomlagring/riggområde) men det finns ikke noe skriftlig 
avtale 
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4. Økonomi  

• Scorecard produseres av Emil i neste Styremøte 

• Resultatregnskap pr 30.4.2023 som vises i Poweroffice ble 
gjennomgått 

o Åpne kundefordringer på ca. 60.000kr for medlemskap som 
trolig må krediteres 

o På inntektssiden ligger vi noenlunde iht budsjett, gitt at 
60.000kr må ev krediteres og inntekter fra medlemskap er 
budsjettert for mai 

o På kostnadssiden ligger vi ca. 80.000kr over budsjett som 
skyldes en rekke små avvik, noe som kursavgifter (trener 3 
til Bran) kan viderefaktureres 

Emil 
Info 

5. Sport/Turnering  

• Det tas en beslutning om hvilke turneringer skal søkes om i høsten 

• Vi fikk gode tilbakemeldinger på UTR/Veteranturnering men trenger 
flere til å hjelpe med 

o Sette opp vaktlista, ikke bare spørre folk 

• Siste turneringer hadde liten påmelding 
o Vi må jobbe med markedsføring, kan ikke stole på at folk 

melder seg på, lage kontaktliste over kjente folk som kan 
kontaktes direkte via epost/sms 

o Avlyst race pga termintrøbbel med TE og race U12 samtidig 

• Tennisskolen/Voksenkurs 
o Videreformidlet ønske fra voksen viderekommende om 

tettere tennisspesifikke oppfølgning 
o Forslag om at noen fra konkurransegruppe sparrer med (i 

rotasjon) 
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6. Kiosk/Miljø  

• N/A  

7. Juniorkomite og Juniorer/Seniorer  



3/3 

• Det kom inn et ønske om sponset Sørlandschips (som vi hadde 
tidligere) – Andrea tar kontakt med Are 

• Stopp av fast baneleie etter sommeren skal kommuniseres god med 
medlemmene – Bengt hører med Johan før info publiseres (mtp 
tirsdag kveld) 

Andrea 
 
Bengt 

8. Annet  

• N/A  

 

2.6.23 Carsten Rosskamp 




